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Republika e Kosovësss 
Republika Kosovo-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

  VI. Saziv  

Prolećna sesija  

 

Komisija za zdravstvo, rad i socijalno staranje 

Sednica br. 40 

Zgrada Skupštine, sala  N - 302 

Priština,  25.04. 2019. god.  10:00.  

  

 

Z A P I S N I K   

 

Učestvovali su: Besa Baftiu, Enver Hoti, Naser Rugova, Fatmire Mulhaxha-Kollçaku, Bekim 

Haxhiu, Fikrim Damka i Time Kadrijaj. 

 

Odsutni: Miljana Nikolić, Drita Millaku, Haxhi Avdyli i Flora Brovina. 

 

  

Ostali učesnici: Ilir Hoxha – KDI, Faruk Kukaj – HANDIKOS, Ibadete Dili – HANDIKOS, 

Shefki Kastrati – NDI, Drenushë Maxhuni – KOHA DITORE, Elvanda Gojani – KIO-AMC, 

Mirlinda Zhushi – LDK, Ylli Sokoli i medije.  

 

Predsedavala je: Besa Baftiu, predsednica Komisije.  

 

      

DNEVNI RED  

 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice od   10.04.2019; 

3. Razmatranje i usvajanje  Izveštaja  o  monitorisanju sprovođenja Zakona br.   04/L-

190, o medicinskim produktima i opremi; i  

4. Razno.   

 

1.  Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red je usvojen bez izmena.  

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice od   10.04.2019 
 



2 

 

Zapisnik je usvojen bez primedbi.    

 

3. Razmatranje i usvajanje  Izveštaja  o  monitorisanju sprovođenja Zakona br.   04/L-

190, o medicinskim produktima i opremi 

 

Predsednica – je rekla da je dana 24.10.2018. god., na osnovu člana 73 Poslovnika, 

Komisija je preduzela inicijativu  za nadzor sprovođenja  gore navedenog zakona i za to je 

formirana je radna grupa u sledećem sastavu:   Naser Rugova predsedavajući,  Besa 

Baftiu, Bekim Haxhiu, Fatmire Mulhaxha-Kollçaku, Time Kadrijaj i Fikrim Damka, 

članovi. Ova je radna grupa posetila sve aktere koji su direktni odgovorni za sprovođenje 

ovog zakona, i rekla da je Izveštaj sastavljen i blagovremeno dostavljen poslanicima. Ona 

je pozvala članove Komisije da pre nego što se usvaja i pre nego što se šalje na plenarnu 

sednicu da daju svoje preporuke, kako bi se i ostali poslanici mogli biti uključeni u  

raspravi, kako bi Ministarstvo zdravstva imalo osnovu iz ovog Izveštaja kako bi  se 

navedeni zakon izmenio.  

 

Fatmire Mulhaxha-Kollçaku – slaže se sa Izveštajem i prva preporuka da se izradi novi 

zakon, ispunjava sve nalaze iz monitorisanja.  

  

Naser Rugova –  je rekao da je  izveštaj kompletan u strukturi, sadržaju i zaključcima. U 

preporukama ima mesta  za neke kozmetičke ispravke, ali  s obzirom da prva preporuka 

obuhvaća u sebi glavni sadržaj, mišljenja je da Ministarstvo zdravstva mora da izradi novi 

nacrt zakona ili dva nova posebna nacrta  zakona, jedan za  proizvode a drugi  o opremi i 

reče da se preporuka može ostaviti Plenarnoj sednici za usvajanje. On je preporučio da se 

preporuke trebaju konciznije strukturisati  kako bi na sednici Skupštine izašli sa 

konkretnim preporukama.  

 

  

Time Kadrijaj -   je rekla da ima potrebe da se izradi novi zakon. Prema njoj, usvajanje 

aktuelnog zakona je degradiran  sa amandmanima, zbog nekih političkih nesrazmirica. 

Ona je rekla da nema smisla da funkcioniše Agencija na osnovu ovog  Zakona, s obzirom 

da mnoge odredbe su ne sprovodljive. Ona je rekla da aktuelni zakon  nije trebalo biti 

izglasan nego da se povuče s obzirom na nesrazmirice koje su učinile zakon ne 

funkcionalnim.  

 

   

Predsednica – je rekla da se mora razjasniti da li ćemo preporučiti da se ide sa jednim ili 

sa dva zakona, da se glasa kako bi osoblje to ispravilo kako bi potom izveštaj bio iznet na 

sednici za glasanje.  

   

Naser Rugova -  mišljenja sam da trebaju biti dva zakona, s obzirom  i na  broj 

administrativnih uputstava, s obzirom da  proizvodimo  zakone koji su  dobri  ali sa 

poteškoćama u primeni. On je mišljenja da se moraju izraditi dva zakona  da bi se 

precizno uredile oblasti  i da se  smanji teret izrade  administrativnih uputstava.  
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Predsednica – slaže se da se izrade dva zakona, s obzirom da monitorisanje opreme nije  

obavljen korektno a da su monitorisanje imali samo medicinski produkti u određenim 

slučajevima nakon boljeg nadzora. Zahtev  da se  od nekoliko zakona fuzioni raju  u 

jednom zakonu je na osnovu  mogućnosti  za bolju i kvalitetniju kontrolu  medicinske 

opreme.  

 

Nakon diskusija,  Komisija je jednoglasno usvojila Izveštaj  o  monitorisanju sprovođenja 

Zakona br.   04/L-190, o medicinskim produktima i opremi.  

  

4. Razno  

 

Time Kadrijaj  - je pohvalila  osoblje  za korektnost u informisanju  o  aktivnostima  ili 

susretima putem elektronskih medija.  Ona je rekla da se nije desilo do sada u jednom sazivu da 

se ujutro anulira susret, to će biti loša praksa jer svi imaju obaveze i angažmane. U nastavku je 

rekla da se aktivnosti ne trebaju anulirati  na licu mesta, nego najmanje dan ranije.  

  

Predsednica – složila se sa poslanicom Kadrijaj, dodajući da osoblje nije odgovorno za to, s 

obzirom da se im to preporuči od poslanika. Razlika između radne grupe i Komisije je u tome da 

Komisija mora imati kvorum, dok radna grupa može raditi sa dva čoveka. Ona je zahtevala da se 

to ne ponavlja.  

 

  

Enver Hoti  - i on je pohvalio  rad osoblja i rekao da nije Bog zna šta veliko anuliranje susreta 

radne grupe. On je objasnio  da je zahtevao da se informišu članovi radne grupe za anuliranje bar 

u 8. časova.  Razlog je poslanica Drita Millaku,  koja je i predsedavajuća grupe KES, i 

izvinjavao se u ime radne grupe i poslanice Millaku. U nastavku je dodao da veoma ozbiljno 

uzima zahteve opozicije i  pro je razumevanja i saradnje s obzirom da smo svi deo  Komisije i 

moramo dati svoj doprinos.  

  

Predsednica – na zadnjoj sednici smo se izrazili spremnima da posetimo određene institucije  i 

pozivam vas da budete prisutni u tim posetama.  

   

Sednica je završena u  10:50.                                    

  

Pripremljeno je od:                                                                             Predsednica Komisije,                                                            
 

Osoblja za podršku Komisiji.                                                             ___________________ 

                                                                                                         Besa BAFTIU 

 

 

 

  


